
Število objav: 16
Internet: 12
Tisk: 4
Spremljane teme:
Inženirska ...: 0
Inženirska ...: 0
Barbara Škraba Flis: 0
Gradbeni zakon: 3
Zakon ... načrtovanju: 0
Zakon ... arhitektih: 0
Gradbena parcela: 1
Evidenca stavbnih ...: 0
Svetovni ... 2019: 0
Gradbeništvo, graditev: 12

Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE,
za obdobje 22. 1. 2020
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Internet Naslov Dobra novica za slovenske izvoznike v Nemčijo

Zaporedna št.
1

Medij Delo.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
7

Avtor Miha Jenko

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...tudi za območje evra,«je novico pokomentiral glavni ekonomist GZS Bojan Ivanc. Med sektorji so bili najbolj 
optimistični v informacijski tehnologiji, , trgovini, elektronski industriji in drugih storitvah na splošno. Po gradbeništvu
Ivančevi oceni »trgovinske vojne še ne moremo umakniti iz mize, ker je prisotno nekaj... 

Internet Naslov Čas za slovenski »new deal«

Zaporedna št.
2

Medij Delo.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
9

Avtor Nejc Gole

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...naklonu, se potnikom na vlakcu smrti vrti od dvigov v višave in strmih padcev proti dnu. Slovensko  je gradbeništvo
trenutno na poti navzdol; tudi zaradi neizpolnjenih državnih obljub po stabilnih državnih investicijah.  se Gradbeništvo
ohlaja. Od poletja lani je obseg gradbenih del manjši kot v istem obdobju leta 2018, ko so na... 

Internet Naslov Topdom praznuje 25 let

Zaporedna št.
3

Medij Vecer.com, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
16

Avtor Oglas

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...ki obeležuje četrt stoletja uspešnega delovanja. Redno usposabljanje za strokoven nasvet Daniela Brelih, direktorica 
podjetja Topdom, poudarja, da se v  materiali in sama kakovost zelo hitro spreminjajo. Poslanstvo podjetja gradbeništvu
je poleg kakovostne ponudbe tudi izjemno dobra usposobljenost trgovcev, ki se vseskozi... 

Internet Naslov Kavklerjeva klet prevelika, da bi jo imeli le zase in za vino

Zaporedna št.
4

Medij Vecer.com, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 22. 1. 2020

Stran v zbirki:
23

Avtor Žunec Darja Lukman

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...bodo letos še širili. Do nje pa so morali narediti tudi cesto. Aleksander pravi, da je od nekdaj čutil strast do obnove 
starih hiš, saj tudi sam dela v . Ob tem se je že kot fant veliko naučil o vinogradništvu od svojega očeta, gradbeništvu
dedka in starega strica. V Halozah mu je bilo tako všeč, da se je kar preselil... 

Tisk Naslov Nova gradbena zakonodaja

Zaporedna št.
5

Medij Dnevnik - Moj dom, Slovenija Stran: 23 Površina: 221 cm2

Rubrika, Datum Priloga Moj dom; 22. 1. 2020

Stran v zbirki:
24

Avtor Boštjan J. Turk

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...IMIH Nova  Vprašanje: Zanima me, ali je treba po novem vse gradbene posege tudi prijaviti (gradbena zakonodaja
vključno s n r>y«/q /4 rjav Liana spremembo namembnosti in z odstranitvijo... 



3

Internet Naslov V zadnjih petih letih na trgu dela petina več mladih

Zaporedna št.
6

Medij Finance.si, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
25

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...ali za 21,3 odstotka. Lanskega novembra je največ delovno aktivnih mladih delalo v predelovalnih dejavnostih (26 
odstotkov), trgovini (14 odstotkov),  (devet odstotkov) in zdravstvu (osem odstotkov). ... gradbeništvu

Tisk Naslov Spori ob občinski gradnji na črno

Zaporedna št.
7

Medij Večer, Slovenija Stran: 13 Površina: 579 cm2

Rubrika, Datum Koroška; 22. 1. 2020

Stran v zbirki:
27

Avtor Urška Polanc

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...vzdrževalna dela v javno korist, in so bili prepričani, da v tej fazi gradbeno dovoljenje ni potrebno. Šlo je za manjši 
poseg v prostor. Kasneje se je z novo  izkazalo, da moramo tako za avtobusno postajo kot tudi gradbeno zakonodajo
obvoz in parkirišča dobiti gradbeno dovoljenje. Pričeli smo postopek, že prej smo pridobili služnosti... 

Internet Naslov Dobra novica za slovenske izvoznike v Nemčijo

Zaporedna št.
8

Medij Times.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
29

Avtor Miha Jenko

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...tudi za območje evra,«je novico pokomentiral glavni ekonomist GZS Bojan Ivanc. Med sektorji so bili najbolj 
optimistični v informacijski tehnologiji, , trgovini, elektronski industriji in drugih storitvah na splošno. Po gradbeništvu
Ivančevi oceni »trgovinske vojne še ne moremo umakniti iz mize, ker je prisotno nekaj... 

Tisk Naslov Župan ne bi nižal cene

Zaporedna št.
9

Medij Primorske novice, Slovenija Stran: 10 Površina: 148 cm2

Rubrika, Datum Primorska; 22. 1. 2020

Stran v zbirki:
30

Avtor Alenka Tratnik

Teme Gradbena parcela

Povzetek
Ajdovščina Prodaja zemljišč na Ribniku Župan ne bi nižal cene Po decembrski neuspešni dražbi zemljišč za sosesko 
Ribnik SB II so na Občini Ajdovščina pojasnili, da se bo župan znova srečal s potencialnimi kupci in preveril zanimanje 
za nakup. Ne razmišlja o tem, da bi nižali izklicno ceno, ki je 

Tisk Naslov Pošteno delo lahko pričakuje uspeh

Zaporedna št.
10

Medij Štajerski tednik, Slovenija Stran: 20 Površina: 191 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
31

Avtor Mojca Vtič

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Pislak, ki je pred dvema letoma za potrebe podjetja kupil stavbo nekdanje Planike v industrijski coni Majšperk. 
Ohlajanja gospodarstva pa ni zaznati v . Majšperški gradbinec Jožef Žolger pravi, da je dela še vedno na gradbeništvu
pretek. »S strahom pa spremljamo spreminjanje zakonodaje, ki se vse bolj zaostruje in... 
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Internet Naslov Mariborski mestni svetniki imenovali nadzornike holdinga javnih podjetij

Zaporedna št.
11

Medij Mbreport.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
34

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Dogošah, na katerem naj bi v okviru evropskega projekta Cinderella postavili demonstracijski objekt za prikaz 
možnosti ponovne uporabe odpadnih materialov v . Tamkajšnji krajani so po besedah nekaterih mestnih gradbeništvu
svetnikov zaskrbljeni zaradi negativnih vplivov na okolje, a na občini zagotavljajo, da zadeva ni nevarna... 

Internet Naslov Čas za slovenski »new deal«

Zaporedna št.
12

Medij Aktualno24.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
36

Avtor Nejc Gole

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...naklonu, se potnikom na vlakcu smrti vrti od dvigov v višave in strmih padcev proti dnu. Slovensko  je gradbeništvo
trenutno na poti navzdol; tudi zaradi neizpolnjenih državnih obljub po stabilnih državnih investicijah.  se Gradbeništvo
ohlaja. Od poletja lani je obseg gradbenih del manjši kot v istem obdobju leta 2018, ko so na... 

Internet Naslov Naš gost Matjaž Križnar: Vsak od nas je »misijon«

Zaporedna št.
13

Medij Radio.ognjisce.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
40

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...službo župnika v Novih Jaršah pri Domžalah. Do odločitve za duhovništvo je bil prepričan, da bo njegova pot vodila v 
svet . Po srednji gradbeni šoli se je namreč odločil za študij , sredi prvega letnika pa spoznal, gradbeništva gradbeništva
da bo notranjo srečo prineslo le poslanstvo duhovnika. »Ne moja, ampak Tvoja volja se zgodi!«,... 

Internet Naslov Dobra novica za slovenske izvoznike v Nemčijo

Zaporedna št.
14

Medij Novice.najdi.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
42

Avtor Miha Jenko

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...tudi za območje evra,«je novico pokomentiral glavni ekonomist GZS Bojan Ivanc. Med sektorji so bili najbolj 
optimistični v informacijski tehnologiji, , trgovini, elektronski industriji in drugih storitvah na splošno. Po gradbeništvu
Ivančevi oceni »trgovinske vojne še ne moremo umakniti iz mize, ker je prisotno nekaj... 

Internet Naslov Javni natečaj za prosto delovno mesto VIŠJI SVETOVALEC ZA INVESTICIJE za 
nedoločen čas

Zaporedna št.
15

Medij Borovnica.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
46

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...angleškega jezika in pasivno znanje še najmanj enega tujega jezika, – poznavanje programa Cadis, – poznavanje 
dela v lokalni samoupravi, – poznavanje področja  in postopkov vodenja investicij. Naloge, ki se opravljajo gradbeništva
na razpisanem delovnem mestu, so: organiziranje medsebojnega sodelovanja in usklajevanja... 
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Internet Naslov Razpis za zasedbo prostega strokovno – tehničnega delovnega mesta za nedoločen čas 
KOORDINATOR VI

Zaporedna št.
16

Medij Borovnica.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 21. 1. 2020

Stran v zbirki:
49

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...priprava programskih izhodišč za spreminjanje prostorskih aktov, strokovna pomoč pri urejanju prostora, pomoč pri 
izvajanju postopkov prostorske in , priprava poročil in enostavnejših gradiv z delovnega področja, gradbene zakonodaje
strokovne naloge pri operativni izvedbi občinskih investicij (geodetske storitve, nadzor,... 
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Dobra novica za slovenske izvoznike v
Nemčĳo
Kazalnik gospodarskega razpoloženja ZEW je zdaj porasel
na rekordno raven po julĳu 2015, začasni dogovor ZDA in
Kitajske očitno krepi gospodarski optimizem v Nemčĳi in
Evropi.
Objavljeno
21. januar 2020 16.00

Posodobljeno
21. januar 2020 16.11

Gospodarsko razpoloženje v Nemčij se je ta mesec precej popravilo, kaže kazalnik ZEW. Foto: Matthias Rietschel Reuters

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

16:02

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/dobra-novi... 1 / 2

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

Kazalo

16:02

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/dobra-novi...

6

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/dobra-novica-za-slovenske-izvoznike-v-nemcijo-271206.html
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Miha Jenko

     

Ljubljana - Kazalnik gospodarskega razpoloženja, ki ga objavlja ugledni ekonomski inštitut ZEW (Zentrum für Europäische Wirtschaftsforschung) iz Mannheima, v začetku letošnjega
leta kaže izrazito pozitiven trend: od decembra je porasel za 16 točk na 27,6 točke, kar je celo najvišja vrednost od sredine leta 2015.   

Kar zadeva gospodarska pričakovanja za Nemčijo, je kar 37,7 odstotka anketiranih prepričanih, da se bodo razmere izboljšale, dobra polovica ne pričakuje sprememb, 11 odstotkov pa
meni, da se bodo poslabšale. Izboljšala so se tudi pričakovanja za evrsko območje, kjer le osem odstotkov vprašanih pričakuje poslabšanje razmer, kažejo podatki ZEW.

»Indeks ZEW je pričakovano porasel, vendar je bila moč povečanja višja od pričakovanj. Vrednost je bila celo najvišja po juliju 2015. K temu je najverjetneje pripomogel začasen
dogovor med ZDA in Kitajsko glede umirjanja trgovinske vojne. Vendar se niso izboljšali le izgledi za nemško gospodarstvo kot tudi ocena tekočih razmer. To je načeloma dobra novica
za slovenske izvoznike, katerih nemški partnerji so najpomembnejši. Pomembno je, da se je ocena gospodarskih razmer in pričakovanj izboljšala tudi za območje evra,« je novico
pokomentiral glavni ekonomist GZS Bojan Ivanc.

Med sektorji so bili najbolj optimistični v informacijski tehnologiji, gradbeništvu, trgovini, elektronski industriji in drugih storitvah na splošno. Po Ivančevi oceni »trgovinske vojne še ne
moremo umakniti iz mize, ker je prisotno nekaj nedorečenih elementov v sporazumu med ZDA in Kitajsko. Vprašljiva je tudi hitrost krepitve ameriškega izvoza blaga na Kitajsko.«

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

16:02

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/dobra-novi... 2 / 2

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

Kazalo

16:02

https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/dobra-novi...
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https://www.delo.si/gospodarstvo/novice/dobra-novica-za-slovenske-izvoznike-v-nemcijo-271206.html
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GRADBENIŠTVO  | GOSPODARSKA RAST  | NEW DEAL 

Čas za slovenski »new deal«
Poslovanje gradbenih podjetij na slovenskem gradbenem
trgu je še vedno bolj podobno divjanju z vlakcem smrti kot z
lokomotivo po predvideni novi progi med Koprom in Divačo.
Objavljeno
21. januar 2020 06.00

Posodobljeno
21. januar 2020 06.00

Leto 2020 bo za gradbena podjetja torej zelo negotovo. FOTO Jure Eržen/Delo

 Odpri galerijo

Nejc Gole

   

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

06:06

https://www.delo.si/mnenja/komentarji/cas-za-slove... 1 / 2

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

Kazalo
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https://www.delo.si/mnenja/komentarji/cas-za-slove...

8

https://www.delo.si/mnenja/komentarji/cas-za-slovenski-new-deal-270708.html
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Poslovanje gradbenih podjetij na slovenskem gradbenem trgu je še vedno bolj podobno divjanju z vlakcem smrti kot z lokomotivo po predvideni novi progi med Koprom in Divačo.
Medtem ko se bodo vlaki z Obale na Kras vzpenjali po bolj ali manj enakomernem naklonu, se potnikom na vlakcu smrti vrti od dvigov v višave in strmih padcev proti dnu. Slovensko
gradbeništvo je trenutno na poti navzdol; tudi zaradi neizpolnjenih državnih obljub po stabilnih državnih investicijah.

Gradbeništvo se ohlaja. Od poletja lani je obseg gradbenih del manjši kot v istem obdobju leta 2018, ko so na gradbeno renesanso ugodno vplivale tudi lokalne volitve. A tudi v mesečni
primerjavi se gradbeništvo krči; v šestih mesecih od junija do novembra lani – za ta mesec so na voljo zadnji podatki – se je gradbena dejavnost v štirih mesecih v mesečni primerjavi
skrčila. V zadnjih statistično izmerjenih mesecih je bil največji padec pri gradbenih inženirskih objektih, kar je tudi posledica višje lanske osnove zaradi lokalnih volitev, in
nestanovanjskih stavbah. Končale so se namreč nekatere večje naložbe podjetij, denimo v Lonstroffov obrat medicinskih elastomerov v Logatcu, tovarno robotov Yaskawa v Kočevju,
Magnino lakirnico v Hočah, Lidlov logistični center v Arji vas …

Medletno se povečuje stanovanjska gradnja, vendar je delež te v skupni gradbeni aktivnosti majhen, le okoli desetodstoten. A kako bo z gradnjo stanovanj v prihodnje? Statistični urad je
včeraj sporočil, da je bilo lani izdanih pet odstotkov manj gradbenih dovoljenj za stavbe in v njih načrtovanih šest odstotkov manj stanovanj kot leta 2018. Število izdanih gradbenih
dovoljenj se že nekaj let zmanjšuje, kljub številnim napovedim gradnje stanovanj. To je slaba novica za gradbena podjetja in tudi za kupce stanovanj, saj bo teh še dolgo primanjkovalo,
večje povpraševanje od ponudbe pa bo ohranjalo ceno nepremičnin na visokih ravneh.

 Država bi po eni strani gospodarsko rast lahko bolj spodbudila z državnimi naložbami, denimo v izboljšanje večinoma slabih in nevarnih državnih cest, modernizacijo železnic,
energetiko, zelene projekte … FOTO: Tadej Regent/Delo

Slaba novica za gradbena podjetja in uporabnike slovenskih cest pa je prišla tudi s sprejetjem proračuna za letos. Denar za investicije v ceste je vlada glede na leto prej skrčila za 40
odstotkov in s tem prelomila obljubo o predvidljivem obsegu investicij. Letos bi se sicer lahko začelo nekaj večjih projektov, vendar bodo večino smetane pobrala tuja podjetja: turški
Cengiz na Karavankah, favoriti za drugi tir so Kitajci, slovenski gradbinci bodo lažje uspešni pri pridobivanju poslov za tretjo razvojno os.

Leto 2020 bo za gradbena podjetja torej zelo negotovo. Pri tem se postavlja vprašanje, kaj bi država morala storiti za predvidljivejši trg gradbeništva, v katerem bi podjetja lahko
načrtovala tehnološke zmogljivosti, število zaposlenih, vlagala v razvoj …

Evropsko in s tem slovensko gospodarstvo se ohlajata. Država na mednarodno povpraševanje ne more vplivati, lahko pa spodbudi gospodarsko rast z naložbami. Čas za to je primeren
tudi zaradi rekordno poceni denarja. Omejitev zagona slovenskega »new deala« je sicer zadolženost; kljub gospodarski rasti država namreč nominalno ni opazneje znižala javnega dolga.
Vendar bi bila koristna prerazporeditev izdatkov v proračunu, ki danes ob nizki stopnji brezposelnosti visoke zneske namenja sociali. Priložnost za Slovenijo je tudi koriščenje sredstev iz
evropskega zelenega dogovora (»green deal«).

Država bi po eni strani gospodarsko rast lahko bolj spodbudila z državnimi naložbami, denimo v izboljšanje večinoma slabih in nevarnih državnih cest, modernizacijo železnic,
energetiko, zelene projekte … Po drugi strani bi morala spodbujati tudi zasebne naložbe, na primer z davčnimi ali drugimi olajšavami, predvsem pa s hitrejšimi postopki državnih uradov.
Tudi kadrovska okrepitev agencije za okolje bi lahko precej pripomogla k spodbujanju gradbeništva in gospodarstva nasploh ter k izboljšanju investicijskega okolja.

Delo.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija
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Topdom praznuje 25
let

TOPDOM

Oglasno sporočilo

22.01.2020, 00.04      

 ODPRI GALERIJO
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Celovita ponudba za gradnjo in obnovo, odličen
servis, strokovno svetovanje in osebni pristop so
le del osnovne ponudbe storitev skupine
Topdom, ki obeležuje četrt stoletja uspešnega
delovanja.

Na slovenskem trgu pod sloganom Za male in velike mojstre
predstavlja skupina Topdom enega vodilnih trgovcev pri
prodaji kritin, gradbenega materiala, fasadnih sistemov, barv
in izolacijskega materiala. Prodajni program dopolnjujejo tudi
drugi izdelki za gradnjo ter keramika in kopalniška oprema.

Zgodovina podjetja

Na slovenskem tržišču skupino Topdom sestavlja 13 podjetij že

od leta 1994. Začetek vsega je bila kapitalska povezava šestih

podjetij v Mrežo Trading. Pred 19 leti se je podjetje Center

Ljubljana preimenovalo v Topdom, nato se je oblikovala Skupina

Topdom, ki se je razširila še v Bosno in Hercegovino.

Pred 14 leti so se priključili največjemu evropskemu združenju
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trgovcev z gradbenim materialom, železnino in sanitarno opremo

Euro-Mat. Tri leta pozneje so se preselili v Dol pri Ljubljani, kjer

se poleg poslovnih prostorov nahaja tudi poslovno-logistični

center.

Z razvejano mrežo 34 prodajnih mest po vsej Sloveniji so
dostopni vsakomur. S približno 500 zaposlenimi oskrbujejo
tako posameznike kot tudi gradbena podjetja in obrtnike.
Celovita ponudba za gradnjo in obnovo, odličen servis,
strokovno svetovanje in osebni pristop so le del osnovne
ponudbe storitev skupine Topdom, ki obeležuje četrt stoletja
uspešnega delovanja. Redno usposabljanje za strokoven
nasvet Daniela Brelih, direktorica podjetja Topdom, poudarja,
da se v gradbeništvu materiali in sama kakovost zelo hitro
spreminjajo. Poslanstvo podjetja je poleg kakovostne ponudbe
tudi izjemno dobra usposobljenost trgovcev, ki se vseskozi
usposabljajo, da lahko kupcem podajo strokovne nasvete ob
nakupu materialov, orodja in drugih izdelkov za gradnjo ali
opremljanje. Brelihova razlaga, da v podjetju nenehno sledijo
trendom v gradbeništvu. "Zadnja leta je velik poudarek na
ekološkem principu, razvoju e-poslovanja, bistveno nam je
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tudi, da zaposlenim omogočamo delo v prijaznem okolju, jim
zagotavljamo socialno varnost, obenem pa skrbimo za varstvo
okolja," pojasnjuje Brelihova.
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V zadnjem času postajata v Topdomu vse bolj aktualna ponudba keramike
in kopalniške opreme ter načrtovanje kopalnic, poudarja Daniela Brelih,
direktorica podjetja. TOPDOM

Iz klasičnih trgovin nastali sodobni centri

Cilji in prizadevanja v podjetju Topdom so vsakoletna rast
tako v prometu kot tudi po številu poslovalnic in širitev
prodajnega programa in prodajnih mest po vsej državi. Vse
večji poudarek namenjajo izrisu kopalnic, osebnemu pristopu
in strokovnemu svetovanju, zagotavljanju kakovostnih
materialov, vrhunskih storitev, družbene odgovornosti in
visoke kulture v podjetju. Velik delež njihovih materialov in
izdelkov kupujejo obrtniki in mojstri, svoje moči pa usmerjajo
tudi v večji delež pri končnih kupcih.
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Skozi leta so ustvarili prehod in razvoj iz klasičnih gradbenih
trgovin v sodobne centre z gradbenim materialom in
keramiko. Trgovinski program so razširili še z barvami, laki,
ročnim, vrtnim in pleskarskim orodjem, dodali so tudi
program železnine in elektrike. Pred dobrim letom so
poskrbeli za prenovo celostne grafične podobe skupine
Topdom.
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Vse pestrejša postajata ponudba keramike in kopalniške opreme ter
načrtovanje kopalnic. TOPDOM

Njihova vizija je, da ostanejo med največjimi in najboljšimi
ponudniki izdelkov za gradnjo in obnovo, da bodo kupcem
ponudili vse potrebno za gradnjo od temeljev do strehe.
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Kavklerjeva klet prevelika,
da bi jo imeli le zase in za
vino

Jelovec - Kavklerjeva hiša privabi veliko obiskovalcev.
 MILAN STERNAD

 ODPRI GALERIJO
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Darja Lukman Žunec

22.01.2020, 05.15      

Haloška družina Kavkler je pred propadom rešila mogočno, vsaj
200 let staro stavbo z ogromno kletjo. V njej gostijo kulturne in
družabne prireditve

Kavklerjeva klet je Aleksander Kavkler z družino poimenoval veliko podeželsko vilo
z ogromno kletjo v haloškem Jelovcu, ki so jo leta 2000 kupili od denacionalizacijske
upravičenke po nekdanjih lastnikih iz Savinjske doline. Kako je Kavkler sploh našel to
hišo in zakaj se je lotil njene obnove? Kavkler: "Za njo sem izvedel čisto po naključju,
ko sem leta 1999 v bližnjih Studenicah odkupil starejšo hišo, v kateri je bila kovačija, in
sem želel v njej urediti kovaški muzej. Tisto hišo sem sicer kasneje prodal, a sem
obdržal zbirko kovaškega mojstra. Ker sem iskal še dodatna orodja, so me domačini
napotili k Andreju Pušniku, ki je živel v tej veliki hiši in bil njen solastnik. Res sem
prišel do še nekaj primerkov kovaškega orodja, a veliko bolj zanimivo je, da me je
prevzela ta ogromna hiša. Ljudje so se tod naokrog sicer pogovarjali o ogromni hiši, češ
da so tukaj nekoč bili vinogradi veleposestnikov iz Petrovč. Verjel sem na besedo, da
ima ogromno klet, in šele, ko sem podpisal pogodbo za nakup, sem jo videl ... bila je v
propadajočem stanju in vsa zaraščena. Ko sem hišo pogledal, šel malo po podstrešju,
me je prevzela. Poiskal sem stik z lastnico, ki jo je že predala svoji vnukinji. Malo za
šalo in na koncu čisto zares sem razmišljal o njenem odkupu in se zanj nato tudi
odločil."
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Glasba in vino 

Ljubezen do glasbe je v družini že dolgo živa, saj Aleksander z bratoma in tremi bratranci že

21 let igra pri Tamburaših Kavkler, vmes je sodeloval v glasbeni skupini Gemaj in 18 let

prepeval v oktetu Planika. Nad glasbo so navdušeni tudi vsi trije otroci. Tina, ki je tik pred

diplomo iz zdravstvene nege, igra violino in poje. Urban, ki se šola za lesarskega tehnika, igra

kitaro, glasbo pa ima rad tudi osnovnošolec Martin, ki prav tako že tri leta trenira in nastopa

za ekipo Tima Gajserja za državno in pokalno prvenstvo. Čeprav Kavklerjevi ne pridelajo

veliko vina, okoli tisoč litrov letno, so ponosni, da so za svojo "poskusno" penino iz muškat

otonela, ki sta jo pridelala Aleksander in Karli, že dobili pomembno priznanje - zlato medaljo

na portoroškem festivalu penin.

 Skriti potencial

"Moj cilj je bil, da bomo hišo v celoti obnovili in se v njo preselili, ko bom proslavljal
abrahama, a smo načrte presegli za kar 17 let in se 2010. vanjo tudi preselili. Dokupili
smo nekaj zemljišč okoli nje, saj mi je lastnik ponudil predkupno pravico," pripoveduje
Kavkler. K prvotnemu posestvu je okoli hiše pripadalo še kakih 12 do 13 hektarjev
vinogradov in sadovnjakov. Aleksandrovo partnerico Sonjo Sedenik vprašamo, ali je
tudi sama bila tako navdušena, ko se je Aleksander lotil izziva. "Bila sva še mlada,
zdela se nama je dobra zgodba in oba sva se skupaj podala v to. Bilo je po svoje
zanimivo, ampak na srečo sva bila oba trdno za," odgovori.

Dobrodošle izkušnje

 Po desetih letih dela in vlaganj hiša sije v osveženi podobi, znotraj in zunaj je
kakovostno obnovljena od strehe do kleti, urejeno ima okolico, v bližini vinograd s tisoč
trsi, ki ga bodo letos še širili. Do nje pa so morali narediti tudi cesto. Aleksander pravi,
da je od nekdaj čutil strast do obnove starih hiš, saj tudi sam dela v gradbeništvu. Ob
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tem se je že kot fant veliko naučil o vinogradništvu od svojega očeta, dedka in starega
strica. V Halozah mu je bilo tako všeč, da se je kar preselil k dedku in stricu, poleg
vinogradništva pa je se še posebno veliko naučil o kletarjenju. Tudi Aleksandrov brat
Karli, ki je ostal na kmetiji v Vrholah pri Laporju, je kmetijo usmeril predvsem v
vinogradništvo.

Pol milijona evrov evrov so vložili v obnovo stavbe

Kavklerjevi so v desetletju hišo prenovili od strehe do temeljev, uredili kuhinjo,
obnovili stavbno pohištvo po nasvetih Borisa Jakopina, tudi dve lončeni peči in odprto
kurišče v hiši. Čeprav se jim s preselitvijo ni mudilo in so si zanjo lahko vzeli čas, pa
jim je hiša - Kavklerjeva imata hčerko Tino ter sinova Urbana in Martina - že desetletje
dom.

Da se lotiš obnove tako stare in velike stavbe, si moraš tega resnično želeti in biti
pogumen. Aleksander pravi, da je v njem ta želja že dolgo tlela, pomagale pa so mu tudi
izkušnje pri delu z materiali in stroji v gradbeništvu. "Na srečo sem lahko veliko s stroji
naredil tudi sam, a če bi upoštevali tako denarni vložek kot opravljene ure dela, bi lahko
ocenili vrednost naših vlaganj na kakega pol milijona evrov."

OGLAŠEVANJE
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ti! Družina Kavkler, zbrana v skrbno prenovljeni jedilnici, ponosna na svoje delo. OSEBNI ARHIV

Spomeniška zaščita  

 Že takoj po odkupu so hišo, staro več kot 200 let (natančne letnice ni mogoče najti),
spomeniško zaščitili. Pohvalijo delo Jelke Skalicky, ki jim je pomagala in svetovala.
Opredelitev stavbe za kulturni spomenik jim je tudi omogočila, da so za njeno obnovo
pridobili nekaj tisočakov od evropskih in državnih spodbud.

Kavkler poudarja, da je bilo nekaj zapletov pri pridobivanju denarja za obnovo preko
razpisov, "vendar sem se pri tem veliko naučil in zdaj lahko drugim svetujem, kako naj
se lotijo naložb in črpanja denarja. Sam se bil popoln samouk, pomagali so mi na
bistriški občini, dr. Ivan Žagar in Tanja Hrastnik, ter kasneje v makolskem LAS
Zakladi Dravinjske doline."
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"Pridobil sem si ogromno izkušenj, največ preglavic nam je delalo financiranje prenove
kleti. A nismo obupali. Seveda mi ni žal, da sem se tega lotil, a če bi imel znanje in
izkušnje, kot jih imam sedaj, bi mi bilo veliko lažje," razlaga.

Med načrti Kavklerjevi omenijo predvsem dodatno zasaditev vinograda, odkup bližnjih
zemljišč in ureditev razgledne ploščadi z drevesno hišico. Prostor ob hiši bi radi
ponudili skupinam tudi za organizacijo piknikov.

Njihova ogromna knjiga, kronika, že zdaj obiskovalcem ponuja vpogled v to, kako je
bilo nekoč in kaj vse so v 20 letih naredili. Že ves čas so tudi vabili na ogled
prenovljene hiše, v kleti prirejali nekaj dogodkov, ki so postali že tradicionalni, kot so
denimo Urbanov in Martinov koncert ter Hubertova maša, gostili civilne poroke,
koncerte znanih glasbenih skupin pa tudi občinsko proslavo in umetnike makolske
Forme vive.

Prihodnost v turizmu

"Klet je prevelika, da bi jo imeli samo zase in za vino, zato je že postala prizorišče
številnih kulturnih in družabnih dogajanj. Ob tem si želim, da bi hiša postala izletniška
točka, saj je že zdaj za njen ogled veliko interesa. Želimo urediti vse, da bomo lahko
goste tudi pogostili in prodali naše vino in dobrote, ki jih pridelujemo iz udomačenih
divjih prašičev. Občina je obljubila razširitev ceste do nas, kar pomeni, da bi sem lahko
pripeljali tudi večje avtobusne skupine. Združili bi lepoto narave, kulturne dediščine,
tudi kulinariko in vina v celovito ponudbo," nizajo načrte. Priložnost vidijo v
najnovejšem povezovanju haloških ponudnikov in celotna družina je sodelovala pri
snemanju turističnega promocijskega filma za Haloze, v hiši je bil posnet tudi video za
30. Dobrote slovenskih kmetij. Kavkler še pravi:" Povezovanje ponudnikov in vse večji
ponos na to, da smo Haložani, tudi našo družino navdajata z optimizmom. Pričakujemo
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morda lahko, da bomo na naši domačiji nekoč ustvarili eno ali dve delovni mesti,
povezani s turizmom in kmetijstvom. Otroke sva naučila najpomembnejšega za
življenje - skromnosti in poštenja, zato na prihodnost gledava pozitivno."
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IMIH
Nova gradbena zakonodaja
Vprašanje: Zanima me, ali je treba po novem vse gradbene posege tudi prijaviti (vključno s n r>y «/q /4 rjavLiana
spremembo namembnosti in z odstranitvijo objekta)? VIJ a

Ⴈ倀 . . , , , . j, . ,
Komplet najnovejših štirih priroč-

Odgovor: Ne, m povsem tako. V skladu z novim gradbenim zakonom mora sicer mvesti- .. . ... . _ ..
tor pri pristojnem upravnem organu za gradbene zadeve osem dni pred začetkom izva-

nlkov lz z _ e rav0 za drzav jana

janja gradnje objekta, za katerega se zahteva gradbeno dovoljenje, prijaviti začetek gra-
(Univerzalni nepremičninski priroč-

dnje, prav tako mora prijaviti tudi odstranitev objekta, ni pa mu treba prijaviti spre- nik, Družinsko pravo, Šolsko pravo,
membe namembnosti. Po prijavi začetka gradnje je treba prijaviti tudi vsako spremem- Pogodbe in davki v zvezi z nepre-
bo v zvezi z nadzornikom. mičninami) je mogoče naročiti po

Vprašanje: Kakšen je po novem rok za izdajo odločbe o zahtevi za izdajo gradbenega
Cen ' Ⴈ倀evrov (pl° s poštni stroški)

dovoljenja? So glede tega možna kakšna zavlačevanja s strani upravnih enot? za ce Ⴈ倀0 *- en komplet. Kupcem pri-

Odgovor: Ne, zakon je glede roka za izdajo gradbenega dovoljenja dovolj jasen in ne
ročnikov pripada še brezplačen

dopušča nikakršnih zavlačevanj. Ta namreč znaša dva meseca od vložitve popolne zah- pravni nasvet. Akcija velja do 31.

teve za izdajo gradbenega dovoljenja. Treba je biti torej pozoren le, da ta rok začne teči januarja. Naročila sprejema Inštitut
dva meseca od tedaj, ko investitor vloži popolno (!) vlogo za izdajo gradbenega dovo- za civilno in gospodarsko pravo. Te-
ljenja. Če manjka kakšen po zakonu predpisan dokument, ta rok (še) ne začne teči. V i e fon 051 311 505; icgp@siol.net;
primeru, ko je potrebno še dodatno usklajevanje z mnenjedajalci, pa je rok za izdajo

www icgp euodločbe tri mesece od vložitve popolne zahteve za izdajo gradbenega dovoljenja.
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V zadnjih petih letih na trgu dela petina več mladih
41 min

Konec lanskega novembra je bilo v Sloveniji že več kot 901.700 delovno
aktivnih oseb, poroča Surs. Največ zaposlovanja je bilo novembra lani v
zdravstvu in socialnem varstvu (število delovno aktivnih se je povečalo za
slabih 400, na približno 65.500), medtem ko se je v drugih raznovrstnih
poslovnih dejavnostih, kamor se uvrščajo tudi kadrovske agencije, zmanjšalo
za približno 300, na nekaj več kot 38.100.

Med delovno aktivnimi je bilo konec lanskega novembra približno 14
odstotkov mlajših od 30 let, večina (93 odstotkov) je bila zaposlena. V zadnjih
petih letih se je število delovno aktivnih mladih povečalo za približno 22.900
ali za 21,3 odstotka. Lanskega novembra je največ delovno aktivnih mladih
delalo v predelovalnih dejavnostih (26 odstotkov), trgovini (14 odstotkov),
gradbeništvu (devet odstotkov) in zdravstvu (osem odstotkov).
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MUTA

Spori ob občinski
gradnji na črno

Sedem parkirišč v vrednosti okoli 50 tisočakov bodo

morali v občini Muta po nadzoru inšpekcije odstraniti,
saj zanje niso pridobili gradbenega dovoljenja

Urška Polanc

Na Muti so, ko so nadalje-
vali urejanje trškega jedra

Zgornje Mute, zgradili
sedem novih parkirišč, ki pa so jih,
kot ugotavlja gradbena inšpektori-

ca Inšpektorata RS za okolje in pro-

stor, zgradili brez pravnomočnega
gradbenega dovoljenja. Občina Muta

mora sedaj kot investitorka parkiri-
šča v velikosti nekaj manj kot 90
kvadratnih metrov do 1. maja 2020

na lastne stroške sporna parkirišča
odstraniti, na zemljišču pa vzposta-
viti prejšnje stanje, sicer bo sledila
izvršba.

"Projektanti so ocenili, da gre

pri projektu za investicijsko vzdr-
ževalna dela v javno korist, in so
bili prepričani, da v tej fazi gradbe-

no dovoljenje ni potrebno. Šlo je za

manjši poseg v prostor. Kasneje se je

z novo gradbeno zakonodajo izka-
zalo, da moramo tako za avtobusno
postajo kot tudi obvoz in parkirišča
dobiti gradbeno dovoljenje. Pričeli
smo postopek, že prej smo pridobi-

li služnosti velike večine lastnikov
zemljišča, a potrebna je bila še no-
tarska overitev vseh, kar je občini
predstavljalo dodaten strošek," je
pojasnil župan Mute Mirko Vošner.
Občina tudi z zamikom gradbene-
ga dovoljenja ni mogla pridobiti, saj

se dva solastnika z novonastalo ure-

ditvijo na zasebnem zemljišču nista
strinjala. Vošner je povedal, da so

imeli v zvezi s projektom več javnih
razgrnitev, sestankov z občani, tudi
zbore z etažnimi lastniki spornega

zemljišča, na katerem danes stoji

sedem parkirišč. Projekt so odo-
bravali, z njimi so dosegli konsenz,
je dejal župan, a kljub temu sta jim

manjkali še dve služnosti. Kot doda-
ten razlog, da so s projektom hiteli,
Vošner navaja sofinanciranje. Pro-

jekt v vrednosti okoli 50 tisočakov
je financiran iz državnih sredstev,

prijavili so se na razpis: "To dinami-
ko smo morali izkoristiti in črpati ta
denar, če tega ne bi imeli, ne bi bili
upravičeni do sofinanciranja.”
Stroji zabrneli,
čeprav se niso sporazumeli

Solastnica zemljišča in lastnica po-

slovnih prostorov, ki služnostne
pogodbe ni podpisala, se je udele-
žila več sestankov na občini. Kot

pravi, na enostranske pogoje, skle-
nitev služnostnega razmerja in brez-
plačno privolitev v izgradnjo ceste,
ni pristala. Pomislekov in predlo-
gov, ki sta jih imela s partnerjem,

župan ni sprejel, je povedala. "Zah-
tevala sva, da občina za gradnjo
pridobi gradbeno dovoljenje, uredi
parkirišča za poslovne subjekte,
med drugim pa tudi omogoči pro-

stor za dostavo do poslovnih pro-

storov, saj so se s takšno izgradnjo
ceste bistveno spremenili pogoji.
Želela sva tudi odgovor na varno-
stno vprašanje, saj se na zemljišču
nahaja okoli 45.000-litrska cister-
na za kurilno olje. Ob tem nama je
ponudil v odkup parkirišče v vre-

dnosti osem tisočakov," je povedal
partner solastnice. Zaradi pritiskov,

ki jih te dni doživljata tudi zaradi
županove objave na facebooku, ne
želita biti imenovana. "Na tako eno-

stransko postavljene pogoje nisva
pristala, na vsa odprta vprašanja
pa tudi nisva prejela odgovorov. Še

preden sva na zadnjem sestanku,

za katerega smo bili dogovorjeni,
imela možnost podati širše predlo-

ge, za katere so nama zagotovili, da
jih preučijo, pa sva v času najinega
dopusta prejela že pripravljeno slu-
žnostno pogodbo, s katero bi brez-
plačno dovolila, odstopila od lastnih
pogojev in podala služnost. Ko sva

se vrnila domov, sva tako ugotovi-
la, da so na zemljišču stroji, v nabi-

ralniku pa dokument, do katerega

se nisva mogla izjasniti. Počutila
sva se izigrana," je povedal občan,
ki je župana skupaj s partnerko več-

krat pozval, naj prenehajo gradnjo,
saj nimajo niti gradbenega dovolje-
nja niti služnostne pravice. Vošner
očitke, da bi namerno pričeli delati
takrat, ko sta bila na dopustu, za-
vrača, prav tako, da je v odkup po-

nudil parkirišče. Glede cisterne pa

je dodal, da je upravljavec bdel nad
investicijo, naredil posebej litožele-
zne pokrove z ustrezno nosilnostjo.

Odškodnina bi bila nepravična

"Če bi jasneje artikulirala in zah-
tevala v zameno za podpis služno-
stne pravice plačilo odškodnine, bi
to kategorično zavrnil. Od nobenih
občanov na Muti tovrstnega javne-
ga dobra, pridobitve služnostne pra-

vice, ne odkupujemo z odškodnino.
Tako bi se porušil celoten sistem.

Dodal je še, da so naredili vse, da
imata neoviran dostop do svojih
poslovnih objektov. A parkirišče

ne more biti lastninsko, saj občina
Muta, če ne zagotavlja enakomerno
vsem enakih pogojev, ne more delati
v prid enemu od lastnikov večna-
menskega stanovanjskega objekta in
zgolj njemu dodeliti eno ali dve par-

kirišči, kot sta zahtevala. To sem na

zboru etažnih lastnikov in sestankih
jasno povedal, če imamo mi 23 enot

stanovanj, ne moremo dati enemu
od teh dvoje parkirišč, drugim pa

nobenega. Takih nepravičnih, ne-
enakopravnih kriterijev kot župan
pač ne morem izvajati," je povedal
Vošner.

Občana se čutita
izigrana in
oškodovana
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Obračunavanja na družbenem omrežju
Kmalu po postavitvi table inšpekcije je župan spodbudil razpravo na fa-
cebooku, kjer nestrinjanje z ravnanji posameznikov, ki pogodbe nista
želela podpisati, tudi ne nujno kulturno, izražajo številni občani. Ker na
tak način prihaja do spodbujanja nestrpnosti, žaljivk in obrekovanj, sta

občana župana pred enajstimi dnevi pozvala, da objavo umakne. Objava

in komentarji na facebooku ostajajo. Župan na vprašanje, ali se mu zdi
reševanje problema na takšen način primerno, odgovarja, da prek javne
facebook strani obvešča o dogodkih v kraju. Ker takšne table na Koro-

škem še ni bilo, ljudje pa so jo gledali z začudenjem, se mu zdi korektno,
da ljudi obvesti, da je tabla tam zato, ker na občini niso dobili soglasja
dveh. Danes jim sicer manjka le še eno, triindvajseto soglasje. Župana

smo vprašali še, kaj sledi. "Lahko dam dva odgovora, smo pravna država
in bomo spoštovali odločbe, drugi pa je, da smo pravna država z neprav-

nim sistemom in imamo desettisoče črnogradenj. Vsekakor bom naredil
vse, da pride do razrešitve te situacije, nikakor pa ne v škodo davkopla-
čevalskega denarja, da bomo okoli 50 tisočakov vrgli stran," je povedal.

Solastnica zemljišča je podala prijavo

na inšpekcijo, kije tudi ukrepala.

Foto: Urška POLANC
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Dobra novica za slovenske izvoznike v
Nemčĳo
Kazalnik gospodarskega razpoloženja ZEW je zdaj porasel
na rekordno raven po julĳu 2015, začasni dogovor ZDA in
Kitajske očitno krepi gospodarski optimizem v Nemčĳi in
Evropi.
Objavljeno
21. januar 2020 16.00

Posodobljeno
21. januar 2020 16.11

Gospodarsko razpoloženje v Nemčij se je ta mesec precej popravilo, kaže kazalnik ZEW. Foto: Matthias Rietschel Reuters
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Miha Jenko

     

Ljubljana - Kazalnik gospodarskega razpoloženja, ki ga objavlja ugledni ekonomski inštitut ZEW (Zentrum für Europäische Wirtschaftsforschung) iz Mannheima, v začetku letošnjega
leta kaže izrazito pozitiven trend: od decembra je porasel za 16 točk na 27,6 točke, kar je celo najvišja vrednost od sredine leta 2015.   

Kar zadeva gospodarska pričakovanja za Nemčijo, je kar 37,7 odstotka anketiranih prepričanih, da se bodo razmere izboljšale, dobra polovica ne pričakuje sprememb, 11 odstotkov pa
meni, da se bodo poslabšale. Izboljšala so se tudi pričakovanja za evrsko območje, kjer le osem odstotkov vprašanih pričakuje poslabšanje razmer, kažejo podatki ZEW.

»Indeks ZEW je pričakovano porasel, vendar je bila moč povečanja višja od pričakovanj. Vrednost je bila celo najvišja po juliju 2015. K temu je najverjetneje pripomogel začasen
dogovor med ZDA in Kitajsko glede umirjanja trgovinske vojne. Vendar se niso izboljšali le izgledi za nemško gospodarstvo kot tudi ocena tekočih razmer. To je načeloma dobra novica
za slovenske izvoznike, katerih nemški partnerji so najpomembnejši. Pomembno je, da se je ocena gospodarskih razmer in pričakovanj izboljšala tudi za območje evra,« je novico
pokomentiral glavni ekonomist GZS Bojan Ivanc.

Med sektorji so bili najbolj optimistični v informacijski tehnologiji, gradbeništvu, trgovini, elektronski industriji in drugih storitvah na splošno. Po Ivančevi oceni »trgovinske vojne še ne
moremo umakniti iz mize, ker je prisotno nekaj nedorečenih elementov v sporazumu med ZDA in Kitajsko. Vprašljiva je tudi hitrost krepitve ameriškega izvoza blaga na Kitajsko.«
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Ajdovščina • Prodaja zemljišč na Ribniku

Župan ne bi
nižal cene

Po decembrski neuspešni dražbi zemljišč za

sosesko Ribnik SB II so na Občini Ajdovščina

pojasnili, da se bo župan znova srečal s

potencialnimi kupci in preveril zanimanje za

nakup. Ne razmišlja o tem, da bi nižali izklicno

ceno, ki je bila 55 evrov na kvadratni meter.

• Alenka Tratnik

Občina Ajdovščina je 27.
decembra na javni dražbi

prodajala približno 16.000

kvadratnih metrov zem-
ljišč za načrtovano grad-
njo nove blokovske soses-

ke Ribnik SB II s približno

200 stanovanji. Glede na
predhodno izkazani inte-

res je župan Tadej

Beočanin pričakoval vsaj

enega do dva dražitelja,
vendar se na sedežu
občine ni zglasil nihče,

nihče tudi ni predhodno

vplačal varščine. Po neus-

peli dražbi je župan na-

povedal, da se bo takoj po
novem letu srečal s po-

tencialnimi kupci in pre-

veril, ali še obstaja interes

za vlaganja.
Če bo tako, bo občina raz-

pisala novo javno dražbo, je

župan tedaj napovedal in

dodal, da občina ne raz-

mišlja o nižanju izklicne ce-

ne. S sklepom občinskega

sveta ta znaša 55 evrov za

kvadratni meter stavbnega

zemljišča. Občina bi s pro-

dajo zemljišč na območju

Ribnika dobila skoraj 900

tisočakov, ki bi jih ob pred-
videnih naložbah v občin-
skem proračunu še kako po-

trebovala.

Na občini so pojasnili, da
v zadevi Ribnik za zdaj še ni

nič novega. “Občina tudi ne

razmišlja o drugačnih pris-

topih,” so še dodali. • at

Kdaj bodo znova prodajali zemljišča na Ribniku še ni jasno, župan

pa, vsaj za zdaj, ne namerava nižati izklicne cene zanje.
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'Majšperk • Tradicionalni ponovoletni sprejem

Pošteno delo lahko pričakuje uspeh
Zdravja, sreče in poguma v prestopnem letu 2020, ki naj bi bilo tudi zaradi dogajanja na nebu edin-
stveno, je zbranim na tradicionalnem ponovoletnem srečanju v zaželela županja Darinka Fakin.

Poslovni partnerji Občine Maj-
šperk, podjetniki obrtniki, župani

drugih občin, predstavniki dru-
štev, organizacij v občini ter sode-
lavci so se odzvali vabilu Fakinove
na srečanje, na sproščen pogovor
in druženje. Zahvalila se jim je za

sodelovanje v preteklem letu in z
njimi delila napovedi astrologov za

leto 2020. Tako naj bi bilo letošnje

prestopno leto - leto sprememb.

»Ne govorim o slabih, spremembe

lahko vedno pomenijo nekaj bolj-

šega. In kdor bo deloval pošteno,
odkrito ter pokazal razumskost pri
svojih odločitvah, lahko pričakuje

tudi velike možnosti za uspeh,« je
prepričana županja.

Haloze bodo učni
poligon za Primorce

In spremembe na bolje si želijo

tudi podjetniki v Majšperku. Direk-
tor družinskega podjetja, ki deluje

na področju orodjarstva, Mirko
Pislak je glede na napovedi za leto
2020 zmerni optimist. »Zagotovo

bo letošnje leto glede na kazalnike

nekoliko slabše od preteklih, saj je
naše podjetje pretežno odvisno
od nemškega in avstrijskega trga,
vendar pa smo lahko optimistični,«

je dejal Pislak, ki je pred dvema
letoma za potrebe podjetja kupil

stavbo nekdanje Planike v indu-
strijski coni Majšperk. Ohlajanja

gospodarstva pa ni zaznati v grad-
beništvu. Majšperški gradbinec
Jožef Žolger pravi, da je dela še
vedno na pretek. »S strahom pa
spremljamo spreminjanje zakono-
daje, ki se vse bolj zaostruje in ni
naklonjena nam - manjšim grad-

bincem,« je povedal podjetnik, ki
se v glavnini ukvarja z nizkimi grad-

njami in zaposluje 16 delavcev. Da
bodo v tem in prihodnjih letih želi,
kar so sejali, pa meni Jani Vuk, la-
stnik znane picerije in gostilne s ha-
loškim pridihom Špajza. »Zelo smo

se trudili na promociji in kulinarični
ponudbi Haloz in verjamem, da
bomo v petih letih postali top de-
stinacija, upam, da bomo Haloze
dvignili na nivo, da bomo primer

dobre prakse tudi za Primorce,« je
napovedal Vuk.

Mojca Vtič

Druženje in klepet na ponovoletnem sprejemu v Majšperku
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Mariborski mestni svetniki imenovali nadzornike
holdinga javnih podjetij

Potem ko so mariborski mestni svetniki junija lani večinsko podprli predlog za ustanovitev

holdinga javnih podjetij, so včeraj imenovali še predstavnike občine v njegovem

nadzornem svetu. Predvideva se namreč dvotirni sistem upravljanja, s tem da direktorja

še niso izbrali.

Z vzpostavitvijo Javnega holdinga Maribor želi ekipa župana Saše Arsenoviča doseči bolj

racionalno in transparentno poslovanje javnih podjetij. Vanj nameravajo združiti

Energetiko, Marprom, Mariborski vodovod, Nigrad, Snago in Pogrebno podjetje Maribor.

21.01.2020 08:03
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“Imenovanje nadzornega sveta je naslednji korak, ki je manjkal, da gremo holdingu

naproti. Čas je, da ga čim prej naredimo. Brez tega ne moremo razvijati mesta,” je na

današnji seji mestnega sveta poudaril župan.

Nadzorniki, ki jih imenuje občina, bodo poleg vršilke dolžnosti direktorice mestne uprave

Mateje Cekić še Sašo Drobnak, Igor Banič in Matej Bastič. Še dva člana nadzornega

sveta pa bosta predstavnika delavcev povezanih družb.

Proti omenjenim so bili v svetniški skupini prejšnjega župana Franca Kanglerja (NLS), ki je

bila že junija lani proti vzpostavitvi holdinga, ter Lista za pravičnost in razvoj (LPR), ki

meni, da je okoli tega projekta preveč odprtih vprašanj. “Skačemo v bazen brez vode,” je

dejal predstavnik slednje Primož Juhart.

Mestni svet je sprejel tudi nov pravilnik o sofinanciranju obnove nepremične kulturne

dediščine, na podlagi katerega bo občina poleg fasad po novem sofinancirala tudi stavbne

lupine in strehe. Razpis bodo po napovedih objavili februarja. V ta namen so v letošnjem

občinskem proračunu rezervirali 200.000 evrov za objekte v zasebni lasti in 300.000 evrov

za občinske nepremičnine.

V prihodnje se bo nekoliko zvišala občinska taksa za oglasne površine. Ta se po besedah

vodje sektorja za komunalo in promet Uroša Kosija ni spremenila že od leta 2004. “V tem

času so podjetja, ki imajo dovoljenje, spreminjala svoje cene, a se v občinskem proračunu

to ni poznalo. S spremembo se bo občinska taksa zvišala, ta sredstva pa bomo namenili

za vzdrževanje javnih površin,” je pojasnil.

Dejavnost odvoza nepravilno parkiranih vozil s pajkom bodo z družbe Nigrad prenesli na

Marprom, zato je bilo treba spremeniti več občinskih odlokov. Po novem bo depo vozil

namesto na Teznu pri glavni avtobusni postaji, s čimer naj bi tudi olajšali plačilo kazni za

odvoz vozila.

Namesto Saše Pelka, ki je odstopil s položaja mestnega svetnika, bo listo prejšnjega

župana Andreja Fištravca v mestnem svetu poleg Zdenke Križanič in Mihe Recka

zastopal Alen Filipovič. Položaj se je namreč prenesel na naslednjega kandidata z

njihove liste na zadnjih volitvah, ki je privolil v prevzem tega položaja.
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Mestni svet je tudi podprl pobudo za prenos sedeža državnega sveta v Maribor ter

prizadevanja, da se “za zagotovitev učinkovitejšega razvojnega preboja in črpanja

sredstev skladov EU” sprejme za vzhodno kohezijsko regijo samostojen operativni

program.

Mestni svet prav tako podpira prizadevanja, da se v Mariboru za pomoč razvojnemu svetu

kohezijske regije pri pripravi programov in črpanje evropskih sredstev čim prej ustanovi

posebna služba oz. enota pristojnih ministrstev, hkrati pa je odločno proti ukinitvi

Dijaškega doma Maribor.

Kljub nekaterim pomislekom so mestni svetniki potrdili elaborat lokacijske preveritve za

začasno rabo parcele v Dogošah, na katerem naj bi v okviru evropskega projekta

Cinderella postavili demonstracijski objekt za prikaz možnosti ponovne uporabe odpadnih

materialov v gradbeništvu. Tamkajšnji krajani so po besedah nekaterih mestnih svetnikov

zaskrbljeni zaradi negativnih vplivov na okolje, a na občini zagotavljajo, da zadeva ni

nevarna in da bo objekt po petih letih odstranjen. 

Vir: Lokalec.si
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GRADBENIŠTVO  | GOSPODARSKA RAST  | NEW DEAL 

Čas za slovenski »new deal«
Poslovanje gradbenih podjetij na slovenskem gradbenem
trgu je še vedno bolj podobno divjanju z vlakcem smrti kot z
lokomotivo po predvideni novi progi med Koprom in Divačo.
Objavljeno
21. januar 2020 06.00

Posodobljeno
21. januar 2020 06.00

Leto 2020 bo za gradbena podjetja torej zelo negotovo. FOTO Jure Eržen/Delo

 Odpri galerijo

Nejc Gole
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Poslovanje gradbenih podjetij na slovenskem gradbenem trgu je še vedno bolj podobno divjanju z vlakcem smrti kot z lokomotivo po predvideni novi progi med Koprom in Divačo.
Medtem ko se bodo vlaki z Obale na Kras vzpenjali po bolj ali manj enakomernem naklonu, se potnikom na vlakcu smrti vrti od dvigov v višave in strmih padcev proti dnu. Slovensko
gradbeništvo je trenutno na poti navzdol; tudi zaradi neizpolnjenih državnih obljub po stabilnih državnih investicijah.

Gradbeništvo se ohlaja. Od poletja lani je obseg gradbenih del manjši kot v istem obdobju leta 2018, ko so na gradbeno renesanso ugodno vplivale tudi lokalne volitve. A tudi v mesečni
primerjavi se gradbeništvo krči; v šestih mesecih od junija do novembra lani – za ta mesec so na voljo zadnji podatki – se je gradbena dejavnost v štirih mesecih v mesečni primerjavi
skrčila. V zadnjih statistično izmerjenih mesecih je bil največji padec pri gradbenih inženirskih objektih, kar je tudi posledica višje lanske osnove zaradi lokalnih volitev, in
nestanovanjskih stavbah. Končale so se namreč nekatere večje naložbe podjetij, denimo v Lonstroffov obrat medicinskih elastomerov v Logatcu, tovarno robotov Yaskawa v Kočevju,
Magnino lakirnico v Hočah, Lidlov logistični center v Arji vas …

Medletno se povečuje stanovanjska gradnja, vendar je delež te v skupni gradbeni aktivnosti majhen, le okoli desetodstoten. A kako bo z gradnjo stanovanj v prihodnje? Statistični urad je
včeraj sporočil, da je bilo lani izdanih pet odstotkov manj gradbenih dovoljenj za stavbe in v njih načrtovanih šest odstotkov manj stanovanj kot leta 2018. Število izdanih gradbenih
dovoljenj se že nekaj let zmanjšuje, kljub številnim napovedim gradnje stanovanj. To je slaba novica za gradbena podjetja in tudi za kupce stanovanj, saj bo teh še dolgo primanjkovalo,
večje povpraševanje od ponudbe pa bo ohranjalo ceno nepremičnin na visokih ravneh.

 Država bi po eni strani gospodarsko rast lahko bolj spodbudila z državnimi naložbami, denimo v izboljšanje večinoma slabih in nevarnih državnih cest, modernizacijo železnic,
energetiko, zelene projekte … FOTO: Tadej Regent/Delo

Slaba novica za gradbena podjetja in uporabnike slovenskih cest pa je prišla tudi s sprejetjem proračuna za letos. Denar za investicije v ceste je vlada glede na leto prej skrčila za 40
odstotkov in s tem prelomila obljubo o predvidljivem obsegu investicij. Letos bi se sicer lahko začelo nekaj večjih projektov, vendar bodo večino smetane pobrala tuja podjetja: turški
Cengiz na Karavankah, favoriti za drugi tir so Kitajci, slovenski gradbinci bodo lažje uspešni pri pridobivanju poslov za tretjo razvojno os.

Leto 2020 bo za gradbena podjetja torej zelo negotovo. Pri tem se postavlja vprašanje, kaj bi država morala storiti za predvidljivejši trg gradbeništva, v katerem bi podjetja lahko
načrtovala tehnološke zmogljivosti, število zaposlenih, vlagala v razvoj …

Evropsko in s tem slovensko gospodarstvo se ohlajata. Država na mednarodno povpraševanje ne more vplivati, lahko pa spodbudi gospodarsko rast z naložbami. Čas za to je primeren
tudi zaradi rekordno poceni denarja. Omejitev zagona slovenskega »new deala« je sicer zadolženost; kljub gospodarski rasti država namreč nominalno ni opazneje znižala javnega dolga.
Vendar bi bila koristna prerazporeditev izdatkov v proračunu, ki danes ob nizki stopnji brezposelnosti visoke zneske namenja sociali. Priložnost za Slovenijo je tudi koriščenje sredstev iz
evropskega zelenega dogovora (»green deal«).

Država bi po eni strani gospodarsko rast lahko bolj spodbudila z državnimi naložbami, denimo v izboljšanje večinoma slabih in nevarnih državnih cest, modernizacijo železnic,
energetiko, zelene projekte … Po drugi strani bi morala spodbujati tudi zasebne naložbe, na primer z davčnimi ali drugimi olajšavami, predvsem pa s hitrejšimi postopki državnih uradov.
Tudi kadrovska okrepitev agencije za okolje bi lahko precej pripomogla k spodbujanju gradbeništva in gospodarstva nasploh ter k izboljšanju investicijskega okolja.

Aktualno24.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

06:03

https://www.aktualno24.si/view/cas-za-slovenski-ne... 2 / 2

Aktualno24.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija

Kazalo

06:03

https://www.aktualno24.si/view/cas-za-slovenski-ne...

36

https://www.aktualno24.si/view/cas-za-slovenski-new-deal-96wljk40go9ywzrmyzx1pq3d












O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

21.01.2020, 18:15  JURE SEŠEK  

NAŠ GOST MATJAŽ KRIŽNAR: VSAK OD NAS
JE »MISIJON«
V oddaji Naš gost smo spoznali direktorja Misijonskega središča Slovenije Matjaža
Križnarja, duhovnika, ki je otroška in mladostna leta, skupaj s tremi brati in dvema
sestrama, preživel v Preddvoru. Kot pravi sam: »V verni družini sem dobival pripadnost
Cerkvi in župniji. V pripravi na zakrament sv. Birme pa sem odkril, da je hoditi za Bogom
in iskati Njegovo voljo, največ kar lahko človek naredi na tem svetu.« Še danes mu prav
spoznavanje in življenje Božje besede v vsakodnevnem življenju pomeni najvećji izziv.

Matjaž Križnar, direktor Misijonskega središča Slovenije

V duhovnika je bil posvečen v dneh osamosvojitve, duhovniško pot je začel v Novih
Fužinah, iz te mlade in takrat nastajajoče župnije z mladimi družinami je odšel v Semič,
nato v Mokronog in v župnijo Zagorje ob Savi. Danes ob službi narodnega voditelja
misijonov opravlja službo župnika v Novih Jaršah pri Domžalah.

Do odločitve za duhovništvo je bil prepričan, da bo njegova pot vodila v svet
gradbeništva. Po srednji gradbeni šoli se je namreč odločil za študij gradbeništva, sredi
prvega letnika pa spoznal, da bo notranjo srečo prineslo le poslanstvo duhovnika. »Ne

Matjaž Križnar | (foto: Izidor Šček)
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moja, ampak Tvoja volja se zgodi!«, je dejal nekega zimskega jutra in se, brez priprav ali
pogovorov, odpravil na Teološko fakulteto. Danes je prepričan, da je bila to prava pot in
pravi, da bi nanjo s hvaležnostjo in veseljem stopil znova.

»Razveseljuje me mladina, ki v mnogih akcijah pokaže kako prizadevna je,
hvaležen sem možem za vse prostovoljne ure, ženam za gradnjo
skupnosti.«

Matjaž Križnar
© Izidor Šček

»Hvaležen sem, najprej Bogu, pa tudi vsem ljudem, ki so po župnijah pripravljeni sprejeti
župnika in z njim graditi občestvo. Ko sem dobil misijonske naloge, sem se bal kako bom
lahko združil dve tako obsežni zadolžitvi. Zavedam se, da petdeset misijonarjev po svetu
zahteva redno delo, povezanost, molitveno, duhovno in drugačno podporo. Vem, da vse
omenjeno zahteva določen čas, napor. Duhovništvo n vse naše naloge pa presegajo
človeka, zato sem se že pred leti naslonil na klic: z Božjo pomočjo!«
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Veseli ga pestrost, v poklicu duhovnika ga navdušuje možnost, da se lahko skupaj z
ljudmi približa Bogu, ustvarja ozračje, v katerem začutijo, da je med njimi Jezus.
Cerkveno leto ponuja veliko priložnosti za to, na drugi strani pa misijonarji, ki to radost
živijo najbolj predano. »Razveseljuje me mladina, ki v mnogih akcijah pokaže kako
prizadevna je, hvaležen sem možem za vse prostovoljne ure, ženam za gradnjo
skupnosti.« Čeprav ima, pravi, rad tudi trenutke zase, ga iskreno nagovarja občestvo, ki
je bistvo duhovnega življenja.

Matjaž Križnar in Danilo Lisjak
© Izidor Šček

Za nami je leto, ki je imelo v sebi poseben misijonski poudarek, izredni misijonski mesec
oktober. Matjaž Križnar je delo Misijonskega središča naslonil na papeževo vzpodbudo, ki
vabi, da smo »vsi misijon«. Današnja služba mu, po slovenskih misijonarjih, širi obzorja.
Pomembni so obiski misijonarjev, ki s prihodom direktorja Misijonskega središča začutijo
povezanost domače dežele z njihovim delom. »Vesel sem, da naši župljani že od nekdaj
dihajo z misijoni. Letos smo, denimo, imeli devet skupin trikraljevskih kolednikov.«

Z našim gostom smo se pogovarjali tudi o njegovih poteh v misijone, načrtih Misijonskega
središča, o sodelavcih, brez katerih ne bi mogel, o veselju in skrbeh. Ob sklepu je
dejal:»V imenu misijonarjev se zahvaljujem vsem, ki živite tudi z mislijo na misijone.
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Hvala tudi Radiu Ognjišče, ki je vedno znova odprt za različna sodelovanja. Prav je, da ob
delu za misijonarje začutimo, da je vsak od nas »misijon«. Želimo si, da bi svet postal
povezan v Bogu!«

Radio.ognjisce.si 21.01.2020 
TorekDržava: Slovenija
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POSLOVNA PRIČAKOVANJA  | EVRSKO OBMOČJE  | TRGOVINSKA VOJNA

Dobra novica za slovenske izvoznike v
Nemčĳo
Kazalnik gospodarskega razpoloženja ZEW je zdaj porasel
na rekordno raven po julĳu 2015, začasni dogovor ZDA in
Kitajske očitno krepi gospodarski optimizem v Nemčĳi in
Evropi.
Objavljeno
21. januar 2020 16.00

Posodobljeno
21. januar 2020 16.11

Gospodarsko razpoloženje v Nemčij se je ta mesec precej popravilo, kaže kazalnik ZEW. Foto: Matthias Rietschel Reuters
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Miha Jenko

     

Ljubljana - Kazalnik gospodarskega razpoloženja, ki ga objavlja ugledni ekonomski inštitut ZEW (Zentrum für Europäische Wirtschaftsforschung) iz Mannheima, v začetku letošnjega
leta kaže izrazito pozitiven trend: od decembra je porasel za 16 točk na 27,6 točke, kar je celo najvišja vrednost od sredine leta 2015.   

Kar zadeva gospodarska pričakovanja za Nemčijo, je kar 37,7 odstotka anketiranih prepričanih, da se bodo razmere izboljšale, dobra polovica ne pričakuje sprememb, 11 odstotkov pa
meni, da se bodo poslabšale. Izboljšala so se tudi pričakovanja za evrsko območje, kjer le osem odstotkov vprašanih pričakuje poslabšanje razmer, kažejo podatki ZEW.

»Indeks ZEW je pričakovano porasel, vendar je bila moč povečanja višja od pričakovanj. Vrednost je bila celo najvišja po juliju 2015. K temu je najverjetneje pripomogel začasen
dogovor med ZDA in Kitajsko glede umirjanja trgovinske vojne. Vendar se niso izboljšali le izgledi za nemško gospodarstvo kot tudi ocena tekočih razmer. To je načeloma dobra novica
za slovenske izvoznike, katerih nemški partnerji so najpomembnejši. Pomembno je, da se je ocena gospodarskih razmer in pričakovanj izboljšala tudi za območje evra,« je novico
pokomentiral glavni ekonomist GZS Bojan Ivanc.

Med sektorji so bili najbolj optimistični v informacijski tehnologiji, gradbeništvu, trgovini, elektronski industriji in drugih storitvah na splošno. Po Ivančevi oceni »trgovinske vojne še ne
moremo umakniti iz mize, ker je prisotno nekaj nedorečenih elementov v sporazumu med ZDA in Kitajsko. Vprašljiva je tudi hitrost krepitve ameriškega izvoza blaga na Kitajsko.«
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DomovRazpisiJavni natečaj za prosto delovno mesto VIŠJI SVETOVALEC ZA INVESTICIJE za nedoločen časRAZPISI

Na podlagi 58. in 82. člena Zakona o javnih uslužbencih (Uradni list RS št. 63/2007-UPB3, 65/2008, 69/2008-
ZTFI-A, 69/2008-ZZavar-E, 74/2009 Odl.US in 40/12-ZUJF) Občina Borovnica objavlja javni natečaj za
položaj uradniškega delovnega mesta

VIŠJI SVETOVALEC ZA INVESTICIJE 
(šifra delovnega mesta: C027010)

Organ in kraj opravljanja dela:
Občina Borovnica, Paplerjeva ulica 22, Borovnica ter v primeru napotitve v kraju, kjer poteka delovni proces.

Vrsta uradniškega delovnega mesta in čas trajanja delovnega razmerja:
Delovno mesto Višji svetovalec za investicije je uradniško delovno mesto, pri katerem se pogoji za zasedbo
delovnega mesta določijo glede na uradniški naziv Višji svetovalec II. S kandidatom bo sklenjena pogodba o
zaposlitvi za nedoločen čas s poskusno dobo 6 mesecev in s polnim delovnim časom.

Pogoji za opravljanje dela:
Poleg splošnih pogojev za zaposlitev, ki jih določajo splošni delovno pravni predpisi, morajo kandidati, ki se
bodo prijavili na prosto delovno mesto, izpolnjevati naslednje pogoje:
– Visokošolsko strokovno izobraževanje (prejšnje)/visokošolska strokovna izobrazba (prejšnja), Visokošolsko
strokovno izobraževanje (prva bolonjska stopnja)/visokošolska strokovna izobrazba (prva bolonjska stopnja),
Visokošolsko univerzitetno izobraževanje (prva bolonjska stopnja)/visokošolska univerzitetna izobrazba (prva
bolonjska stopnja) univerzitetna
– najmanj 5 let delovnih izkušenj,
– znanje uradnega jezika,
– državljanstvo Republike Slovenije,
– opravljeno usposabljanje za imenovanje v naziv,
– strokovni izpit iz upravnega postopka,
– ne smejo biti pravnomočno obsojeni zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja po uradni
dolžnosti in ne smejo biti obsojeni na nepogojno kazen zapora v trajanju več kot šest mesecev,
– zoper kandidata ne sme biti vložena pravnomočna obtožnica zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se
preganja po uradni dolžnosti,

Javni natečaj za prosto delovno mesto VIŠJI SVETOVALEC ZA INVESTICIJE za
nedoločen čas (21. 1. 2020)
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Želena znanja:
– poznavanje računalniških programov: word, excel, internet,
– aktivno znanje angleškega jezika in pasivno znanje še najmanj enega tujega jezika,
– poznavanje programa Cadis,
– poznavanje dela v lokalni samoupravi,
– poznavanje področja gradbeništva in postopkov vodenja investicij.

Naloge, ki se opravljajo na razpisanem delovnem mestu, so:
• organiziranje medsebojnega sodelovanja in usklajevanja notranjih organizacijskih enot in sodelovanja z
drugimi organi,
• sodelovanje pri oblikovanju sistemskih rešitev in drugih najzahtevnejših gradiv,
• samostojna priprava zahtevnih analiz, razvojnih projektov, informacij, poročil in drugih zahtevnih gradiv,
• vodenje najzahtevnejših upravnih postopkov,
• vodenje upravnih postopkih na prvi stopnji,
• vodenje upravnih postopkov na drugi stopnji,
• samostojno opravljanje drugih zahtevnejših nalog,
• naloge pri izvajanju postopkov javnih naročil,
• svetovanje pri oblikovanju odlokov in ostalih predpisov ter aktov, ki jih sprejema in izdaja občina,
• svetovanje in pomoč občanom pri razvojnih projektih,
• vodenje in spremljava investicij,
• druge naloge po navodilih nadrejenih primerljive stopnje zahtevnosti

 

Dokazila, ki jih mora kandidat priložiti:
1. Izjavo o izpolnjevanju pogoja glede zahtevane izobrazbe, iz katere mora biti razvidna stopnja in smer
izobrazbe ter leto in ustanova, na kateri je bila izobrazba pridobljena; priložena naj bo tudi kopija diplome.
2. Izjavo o vseh dosedanjih zaposlitvah, v katerih kandidat navede trajanje zaposlitve ter kratko opiše delo, ki
ga je opravljal pri posameznem delodajalcu.
3. Izjavo kandidata o opravljenem obveznem usposabljanju za imenovanje v naziv (v kolikor ga kandidat ima);
4. izjavo kandidata o opravljenem strokovnem izpitu iz upravnega postopka (v kolikor ga kandidat ima);
5. izjavo kandidata, da:
– je državljan Republike Slovenije,
– ni bil pravnomočno obsojen zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja po uradni dolžnosti in da ni
bil obsojen na nepogojno kazen zapora v trajanju več kot šest mesecev,
– zoper njega ni bila vložena pravnomočna obtožnica zaradi naklepnega kaznivega dejanja, ki se preganja po
uradni dolžnosti,
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6. soglasje, da za namen tega natečajnega postopka dovoljuje Občini Borovnica pridobitev podatkov iz 5.
točke iz uradne evidence. V primeru, da izbrani kandidat s tem ne soglaša, bo moral sam predložiti ustrezna
dokazila.

Delovne izkušnje so delovna doba na delovnem mestu, za katero se zahteva ista stopnja izobrazbe in čas
pripravništva v isti stopnji izobrazbe, ne glede na to, ali je bilo delovno razmerje sklenjeno oziroma
pripravništvo opravljeno pri istem ali pri drugem delodajalcu. Za delovne izkušnje se štejejo tudi delovne
izkušnje, ki jih je javni uslužbenec pridobil z opravljanjem del na delovnem mestu, za katero se zahteva za
eno stopnjo nižja izobrazba, razen pripravništva v eno stopnjo nižji izobrazbi. Kot delovne izkušnje se
upošteva tudi delo na enaki stopnji zahtevnosti, kot je delovno mesto, za katero oseba kandidira. Delovne
izkušnje se dokazujejo z verodostojnimi listinami, iz katerih sta razvidna čas opravljanja dela in stopnja
izobrazbe.

Pri izbranem kandidatu se bo preverjalo, ali ima opravljeno obvezno usposabljanje za imenovanje v naziv. V
nasprotnem primeru bo moral izbrani kandidat najpozneje v enem letu od sklenitve pogodbe o zaposlitvi
opraviti usposabljanje, predpisano v skladu z 89. členom Zakona o javnih uslužbencih.

Pri izbranem kandidatu se bo preverjalo, ali ima opravljen strokovni izpit iz upravnega postopka. V
nasprotnem primeru bo moral izbrani kandidat najpozneje v treh mesecih od sklenitve pogodbe o zaposlitvi
navedeni izpit opraviti, predpisano v skladu z 31. členom Zakona o splošnem upravnem postopku.

Zaželeno je, da prijava vsebuje tudi kratek življenjepis ter da kandidat v njej poleg formalne izobrazbe navede
tudi druga znanja in veščine, ki jih je pridobil. Predvsem naj kandidat izpostavi poznavanje lokalne
samouprave, postopkov javnih naročil in pa vodenje investicij.

Prepozne in formalno nepopolne prijave, iz katerih ne bo mogoče razbrati, da kandidat izpolnjuje pogoje,
navedene v javnem natečaju, se ne bodo uvrstile v izbirni postopek.

Rok in naslov za vlaganje prijav ter rok za obveščanje o izbiri:
Kandidat vloži prijavo v pisni obliki, ki jo pošlje v zaprti ovojnici z označbo: »za javni natečaj Višji svetovalec«
na naslov: Občina Borovnica, Paplerjeva ulica 22, 1353 Borovnica, in sicer je rok za oddajo 8 dni po objavi.
Za pisno obliko prijave se šteje tudi elektronska oblika, poslana na elektronski naslov: obcina@borovnica.si,
pri čemer veljavnost prijave ni pogojena z elektronskim podpisom.

V izbirnem postopku se bo presojala strokovna usposobljenost kandidatov na podlagi predstavitve v vlogi,
dokazil, ki bodo priložena prijavi, glede na priložene reference in po potrebi tudi na osnovi pisnega preverjanja
znanj in osebnih razgovorov. V izbirni postopek se ne bodo uvrstili kandidati, ki ne izpolnjujejo natečajnih
pogojev.
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Prednost pri izbiri bodo imeli kandidati z dobrim poznavanjem dela v lokalni samoupravi in izkušnjami na
področju investicij, zato naj kandidati pri opisu delovnih izkušenj navedeno posebej izpostavijo.

Kandidati bodo o izbiri pisno obveščeni najkasneje v roku 60 dni po objavi javnega natečaja. Obvestilo o
končanem izbirnem postopku bo objavljeno na spletni strani Občine Borovnica. O izbiri kandidata bo izdan
sklep, ki bo vročen izbranemu kandidatu, ostalim kandidatom pa bo vročen sklep, da niso bili izbrani, zoper
katerega je dovoljena pritožba.

Informacije o izvedbi javnega natečaja daje Dolores Dolenc Bajc, na tel. 01-750-74-63.

V besedilu natečaja uporabljeni izrazi, zapisani v moški slovnični obliki, so uporabljeni kot nevtralni za ženske
in moške.

Številka: 100-0001/2020-1
Datum: 20.1.2020

Občina Borovnica
Bojan Čebela

Župan

Javni natečaj
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Na podlagi 57. člena Zakona o javnih uslužbencih (Uradni list RS, št. 63/07 – uradno prečiščeno besedilo,
65/08, 69/08-ZTFI-A, 69/08-ZZavar-E, 40/12-ZUJF) in 25. člena Zakona o delovnih razmerjih (Uradni list RS,
št. 21/13, 78/13 – popr., 47/15 – ZZSDT, 33/16 – PZ- F, 52/16, 15/17 – odl. US in 22/19 – ZPosS) Občina
Borovnica Paplerjeva ulica 22, 1353 Borovnica, objavlja prosto strokovno-tehnično delovno mesto za
nedoločen čas, in sicer:

KOORDINATOR  VI

Kandidati, ki se bodo prijavili na prosto delovno mesto, morajo izpolnjevati naslednje pogoje:
– višje strokovno izobraževanje/višja strokovna izobrazba oz. višješolsko izobraževanje (prejšnje)/višješolska
izobrazba (prejšnja).
– najmanj 6 mesece delovnih izkušenj,
– vozniški izpit B kategorije.

Kot delovne izkušnje se šteje delovna doba na delovnem mestu, za katero se zahteva ista stopnja izobrazbe
in čas pripravništva v isti stopnji izobrazbe, ne glede na to, ali je bilo delovno razmerje sklenjeno oziroma
pripravništvo opravljeno pri istem ali pri drugem delodajalcu.

Za delovne izkušnje se štejejo tudi delovne izkušnje, ki jih je javni uslužbenec pridobil z opravljanjem del na
delovnem mestu, za katero se zahteva za eno stopnjo nižja izobrazba, razen pripravništva v eno stopnjo nižji
izobrazbi. Kot delovne izkušnje se upošteva tudi drugo delo na enaki stopnji zahtevnosti, kot je delovno
mesto, za katero oseba kandidira, pri čemer se upošteva čas opravljanja takega dela in stopnja izobrazbe.
Delovne izkušnje se dokazujejo z verodostojnimi listinami, iz katerih sta razvidna čas opravljanja dela in
stopnja izobrazbe.

Poleg posebnih pogojev morajo kandidati izpolnjevati tudi splošne pogoje, ki jih urejajo predpisi s področja
delovnega prava.

Naloge delovnega mesta koordinator VI so naslednje:
• koordiniranje izvajanja manj zahtevnih nalog,
• dajanje pojasnil,
• redno in investicijsko vzdrževanje objektov v lasti občine,
• naloge na področju varstva okolja,
• organiziranje in vzdrževanje gospodarske javne infrastrukture,
• vodenje evidenc o občinskih javnih cestah,
• vodenje katastra komunalnih naprav, banke cestnih podatkov, kategorizacija občinskih cest,
• izvajanje strokovnih opravil v zvezi z javnimi naročili z delovnega področja,

Razpis za zasedbo prostega strokovno – tehničnega delovnega mesta za nedoločen čas
KOORDINATOR VI (21. 1. 2020)
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• priprava projektov in investicijsko tehnične dokumentacije z delovnega področja,
• sodelovanje pri pripravi proračuna,
• priprava strokovnih podlag za ustanavljanje, organiziranje in izvajanje gospodarskih javnih služb, program
razvoja, skrb za izvajanje in nadzor nad izvajanje gospodarskih javnih služb,
• razvojne naloge z delovnega področja priprava programskih izhodišč za spreminjanje prostorskih aktov,
• strokovna pomoč pri urejanju prostora,
• pomoč pri izvajanju postopkov prostorske in gradbene zakonodaje,
• priprava poročil in enostavnejših gradiv z delovnega področja,
• strokovne naloge pri operativni izvedbi občinskih investicij (geodetske storitve, nadzor,…),
• druge naloge po navodilih nadrejenih primerljive stopnje zahtevnosti.

Željena znanja:
• poznavanje komunalne infrastrukture in upravljanja objektov,
• poznavanje programa Cadis,
• poznavanje dela v lokalni skupnosti,
• osnovno znanje računalniškega sistema in orodij MS Office (Word, Excel,..)

 

Prijava na prosto delovno mesto mora vsebovati:
• izjavo kandidata o izpolnjevanju pogoja glede zahtevane izobrazbe, iz katere mora biti razvidna stopnja in
smer izobrazbe ter leto in ustanova, na kateri je bila izobrazba pridobljena,
• opis delovnih izkušenj, iz katerega je razvidno izpolnjevanje pogoja glede zahtevanih delovnih izkušenj (opis
mora vsebovati navedbo delodajalca oz. druge fizične ali pravne osebe, za katero je kandidat opravljal delo,
datum začetka in konca opravljanja dela, opis dela ter stopnjo zahtevnosti delovnega mesta),
• izjavo, da za namen tega postopka dovoljuje Občini Borovnica pridobitev podatkov iz uradne evidence (v
primeru, da kandidat z vpogledom iz uradnih evidenc ne soglaša, mora sam predložiti vsa dokazila).
Zaželeno je, da prijava vsebuje tudi kratek življenjepis ter da kandidat v njej poleg formalne izobrazbe navede
tudi druga znanja, sposobnosti in veščine, ki jih je pridobil. Strokovna usposobljenost kandidatov se bo
presojala na podlagi navedb v prijavi, priloženih pisnih izjav in razgovora.
Prepozne in nepopolne prijave ter prijave, iz katerih bo razvidno, da kandidat ne izpolnjuje razpisnih pogojev,
ne bodo uvrščene v izbirni postopek.

Z izbranim kandidatom bo sklenjeno delovno razmerje za nedoločen čas s polnim delovnim časom in 3
mesečnim poskusnim delom. Izbrani kandidat bo delo opravljal na strokovno- tehničnem delovnem mestu
Koordinator VI.
Izbrani kandidat bo delo opravljal v prostorih Občine Borovnica, Paplerjeva ulica 22, 1353 Borovnica in na
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terenu na območju občine Borovnica.
Kandidat vloži prijavo v pisni obliki, ki jo pošlje v zaprti ovojnici z označbo: »razpis – koordinator VI« na
naslov: Občina Borovnica, Paplerjeva ulica 22, 1353 Borovnica.

Rok za vložitev prijave je 8 dni po objavi na spletni strani Občine Borovnica in Zavoda RS za zaposlovanje.
Če je prijava poslana po pošti, se šteje, da je pravočasna, če je oddana na pošto priporočeno, in sicer
najkasneje zadnji dan roka za prijavo. Za pisno obliko prijave se šteje tudi elektronska oblika, poslana na
elektronski naslov obcina@borovnica.si, pri čemer veljavnost prijave ni pogojena z elektronskim podpisom.

Kandidati bodo o izbiri pisno obveščeni najkasneje v osmih dneh po zaključenem postopku izbire.
Informacije o razpisanem delovnem mestu daje Dolores Dolenc Bajc , tel. 01/7507 463.
V besedilu uporabljeni izrazi, zapisani v moški spolni slovnični obliki, so uporabljeni kot nevtralni za moške in
ženske.

Datum: 20.1.2020
Številka: 100-0003/2020-1

Občina Borovnica
Bojan Čebela

Župan

Javni razpis
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